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Protokoll	  styrelsemöte	  2024-‐08-‐13	  
i	  bygdegården	  kl	  19.00	  –	  20.30	  	  
	  

Närvarande:	  Kalle	  Fransson,	  ordförande,	  Mona	  Gustavsson,	  v	  ordf,	  Jörgen	  Carlsson,	  sekreterare,	  
Aarre	  Into,	  kassör,	  Kerttu	  Pyrstöjärvi,	  Eva	  Krijger	  samt	  Malin	  Nordin,	  Ulrika	  Lindström,	  adjungerade	  
	  

	  

§	  1	   Öppnande	  
	   Ordförande	  Kalle	  Fransson	  hälsar	  välkommen	  och	  öppnar	  mötet.	  

	  
§	  2	   Val	  av	  justeringsperson	  

	   Till	  protokollsjusterare	  för	  mötets	  protokoll.	  	  

	   Beslut:	  	  
	   att	  välja	  Kerttu	  Pyrstöjärvi	  
	  

§	  3	   Val	  av	  sekreterare	  
	   Beslut:	  	  
	   att	  välja	  Jörgen	  Carlsson	  

	  

§	  4	   Godkännande	  av	  dagordning	  

	   Beslut:	  	  

	   Att	  godkänna	  dagordningen.	  

	   	  

§	  5	   Ekonomirapport	  	  
	   Mona	  rapporterar	  om	  möte	  hos	  LF	  och	  nytt	  betalsystem	  Visma	  Förening,	  kostnad	  
	   159:-‐/mån.	  

	   Aarre	  rapporterar	  om	  ekonomin.	  I	  kassan	  på	  bankkonto	  finns	  just	  nu	  205527,86	  sek,	  
	   kontanter	  2946:-‐.	  Erhållna	  bidrag	  bl.a.	  från	  Grevillis	  fond	  20	  kkr,	  Mariestads	  kommun,	  
	   bygdegårdsbidrag,	  20	  kkr	  samt	  John	  Hedins	  fond	  20kk	  	  

	   Beslut:	  	  

	   att	  ett	  nytt	  betalsystem	  beställes	  omgående	  av	  ordföranden	  Kalle.	  

	  	  

§	  6	   Förvaltning	  
	   Brandtrappa	  

	   Kalle	  och	  Peter	  har	  en	  plan	  för	  hur	  arbetet	  ska	  genomföras.	  Nu	  återstår	  tid	  för	  att	  gå	  
	   till	  handling.	  

	   Beslut:	  	  

	   att	  Kalle	  och	  Peter	  schemalägger	  arbetet.	  



	   	  

§	  7	   Grupprapporter	  

	   •	  Loppisgruppen	  
	   Ulrika	  rapporterar:	  Ingen	  Loppis	  under	  hösten	  är	  planerad.	  

	   •	  Kulturgruppen	  
	   Jörgen	  rapporterar	  att	  kulturgruppen	  har	  en	  ambition	  att	  få	  igång	  en	  musikverksamhet	  
	   Gruppen	  planerar	  just	  nu	  att	  	  fortsätta	  med	  tematorsdagar:	  Varg,	  Vatten	  och	  Eld	  och	  
	   en	  kväll	  med	  besök	  från	  Musikarkivet.	  	  

	   Tre	  medlemmar	  lämnar	  kulturgruppen	  efter	  att	  ha	  varit	  med	  från	  början.	  	  Tack	  till	  
	   Jörgen,	  Wiveka	  o	  Jan.	  	  

	   Gruppen	  har	  möte	  på	  måndag	  den	  19/8,	  kl	  10.00	  i	  nuvarande	  konstellation.	  

	   	  

§	  8	   Övriga	  frågor	  

	   •	  Biofrågor:	  Takprojektorn	  har	  ett	  svajigt	  ljus.	  

	   Beslut:	  	  

	   att	  Mona	  ringer	  in	  Peter	  Fredriksson	  för	  aktuellt	  problem.	  

	   •	  Snosse	  börjar	  den	  29/8	  

	   •	  Skördefestmöte	  den	  29/8,	  kl	  19.00	  i	  bygdegården.	  	  

	   •	  Skördefesten	  blir	  den	  14/9,	  kl	  9-‐14,	  samtidigt	  med	  Hajstorp.	  

	   Bygdegården	  behöver	  hjälpa	  till	  vid	  Skördefesten	  och	  alla	  uppmanas	  att	  ställa	  upp	  vid	  
	   gemensamma	  uppgifter.	  	  

	   Gunilla	  tillfrågas	  om	  att	  sälja	  ägg	  och	  grönsaker.	  

	   Ulrika	  rapporterar	  om	  ev.	  försäljare?	  Eleonors	  torghandel,	  Brushults	  potatis,	  Vadsbo	  
	   ägg.	  

	   •	  Pingiskvällar	  planeras	  till	  söndagar	  kl	  18.00	  i	  vecka	  43.44.45.46.	  I	  samband	  med	  
	   pingisen	  planeras	  en	  höstlovsaktivitet	  för	  barn	  den	  26-‐27/10.	  

	   	  

§	  9	  	   Nästa	  möte	  blir	  den	  8/10,	  kl	  19.00	  i	  bygdegården.	  

	  

	  

	  

Dag	  som	  ovan	  
	  

____________________________________	  	  	  	  	  ___________________________________	  

Ordförande	  Kalle	  Fransson	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Sekreterare	  Jörgen	  Carlsson	  

	  

	  

___________________________________	  

Protokollsjusterare	  	  Kerttu	  Pyrstöjärvi	  


